

**PRESS RELEASE****Cairo – December 9, 2013****Commercial International Bank - Egypt S.A.E. (CIB)**

Mr. Essam El Wakil has been appointed as board member and managing director at Arab international Bank. Having been assigned this new role, Mr. El Wakil will no longer serve as non executive board member in CIB.

Mr. El Wakil is a renowned banker with over 38 years experience in the financial industry, including Treasury & Capital Markets, Corporate, Project & Trade Finance, Islamic Banking and Investment Banking. In 2008, he joined CIB family as executive board member and CEO for Institutional Banking.

In October 2011, Mr. El Wakil continued to provide his expertise to the bank as Non-Executive member of the CIB Board where his skills and insight impacted the committees he was appointed in, namely the risk and compensation and governance committees.

We at CIB are deeply grateful for Mr. El Wakil's contributions in driving the strategic agenda of Institutional Banking. His dedication and commitment have helped in spearheading the leadership role for IB and successfully navigating with the group through many difficult situations.

We wish him all the best in his new capacity and we are confident that Mr. Essam will continue to add value to the Banking sector through his wealth of knowledge and immense banking experience.

**END OF RELEASE**

## بيان صحفى

القاهرة فى ٩ ديسمبر ٢٠١٣

البنك التجارى الدولى - مصر

تم تعيين السيد عصام الوكيل كعضو مجلس إدارة فى المصرف العربى الدولى كما تم انتدابه لتولى مسئوليات العضو المنتدب للمصرف. وبتوليته هذا المنصب تم قبول استقالة السيد عصام كعضو غير تنفيذي فى مجلس إدارة البنك التجارى الدولى.

ويتمتع السيد عصام بخبرة طويلة تزيد عن ٣٨ عاماً فى مجال العمل المصرفى. وشغل سيادته على مدار هذه الفترة العديد من المناصب فى مختلف القطاعات على سبيل المثال وليس الحصر القطاع المؤسسى، وقطاع الخزانة وأسواق رأس المال، وقطاع خدمات التجارة وتمويل المشروعات، والخدمات المصرفية الإسلامية إلى جانب خدمات الاستثمار البنكية.

وقد انضم السيد عصام الوكيل إلى أسرة البنك التجارى الدولى، كعضو مجلس إدارة ورئيس تنفيذي للقطاع المؤسسى فى عام ٢٠٠٨.

وفى أكتوبر ٢٠١١ واصل السيد/عصام الوكيل تقديم دعمه ووافر خبرته للبنك من خلال استمراره فى عضوية مجلس إدارة البنك كعضو غير تنفيذي. كما ساهم سيادته من خلال عضويته فى اللجان التابعة عن المجلس وتمثل فى لجنة المخاطر ولجنة المزايا والتعويضات.

ويتقدم البنك التجارى الدولى بوافر التقدير والاحترام إلى السيد عصام على جهوده وإسهاماته فى إرساء استراتيجية القطاع المؤسسى خلال تلك الفترة حيث استطاع عن طريق تفانيه والتزامه ترسيخ الدور القيادي للقطاع المؤسسى ونجح فى مواجهة العديد من التحديات.

ونحن على أتم ثقة من أن السيد عصام سيستمر فى إثراء الجهاز المصرفى بشكل فاعل من خلال خبرته الواسعة متمنين له دوام النجاح والتوفيق.

نهاية البيان

